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Статья посвящена анализу структуры гражданского правосознания, различных форм взаимос-
вязи с другими типами правосознания как по социально-групповому признаку, так и по уровню и 
характеру отражения, связи субъектов и объектов гражданского правосознания с гражданским об-
ществом. Рассматриваются феноменальные и симуляционные основания гражданского правосо-
знания, проблемы, возникающие в связи с противоречиями различных уровней гражданского пра-
восознания в современном социуме. 
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The article is devoted to the analysis of the structure of civil legal consciousness, various forms of
interaction with other types of legal consciousness both on a social-group basis, and on the level and 
nature of reflection, the relationship of subjects and objects of civil legal consciousness with civil society. 
The article deals with the phenomenal and simulation foundations of civil legal awareness, as well as 
the problems arising in connection with the contradictions of various levels of civil legal awareness in 
modern society.
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